11D8N Best of Spain & Portugal

TOUR HIGHLIGHTS

Barcelona . Zaragoza . Madrid . Granada . Cordoba . Seville . Lisbon



La Sagrada Familia, Alhambra Palace and Generalife Gardens, Mezquita of Cordoba, Seville Cathedral, Belem Tower, Jeronimos Monastery







BARCELONA

- La Sagrada Familia
- La Roca Village Designer Outlet

ZARAGOZA

• Cathedral-Basilica of Our Lady of the Pillar

MADDIE

- Royal Palace of Madrid
- Cibeles Fountain
- Puerta del Sol

JAFN

Olive oil tasting



GRANADA

• Alhambra Palace & Generalife Garden

CORDOBA

• Mezquita of Cordoba

SEVILLE

- Seville Cathedral
- Plaza de Espana



LISBON

- Belem Tower
- Discoveries Monument
- Jeronimos Monastery



This holiday offers an unforgettable journey through the best and most treasured landmarks of the Iberia Peninsula, showcasing six UNESCO World Heritage Sites. From the architectural wonder of La Sagrada Familia in Barcelona, the grandeur of the Royal Palace in Madrid, the vibrant cultures of Al-Andalus region, to the historic Belem Tower in Lisbon. Each destination brings you closer to the rich history and timeless beauty that define the heart of Spain and Portugal.

Explore the deep-rooted heritage and diverse cultures that have shaped this marvelous land, from Roman to Muslim, Jewish, and Catholic influences. Admire the intricate Mudejar architecture and delve into the fascinating stories that make this part of the world unique. You'll also have the chance to discover local traditions, including how olive oil is produced, and indulge in a delightful olive oil tasting experience.







BARCELONA La Sagrada Familia is the masterpiece of the brilliant architect Antoni Gaudí and holds the title of the largest unfinished Catholic church in the world.



ZARAGOZA Cathedral-Basilica of Our Lady of the Pillar, dedicated to the Blessed Virgin Mary under the title of Our Lady of the Pillar.



MADRID The Royal Palace of Madrid is the largest in Western Europe and one of the largest in the world. Spanning over 135,000 square meters and featuring 3,418 rooms, this grand palace has been a silent witness to centuries of Spanish history.

Day 1 Singapore > Barcelona (MOB)

Meet at Changi Airport before setting off on your Iberian holiday to Barcelona, Spain.

Day 2 Barcelona (Seafood Lunch)

Begin your exciting day with a scenic trip to the top of Monjuic Hill, where you'll be treated to a breathtaking panoramic view of Barcelona's stunning skyline and the Mediterranean coastline. Continue with a leisurely drive around the city's vibrant streets, passing by iconic landmarks like the majestic Columbus Monument, the chic Passeig de Gracia, and the surreal architectural masterpieces of Casa Batlló and Casa Milà, all created by the genius Antoni Gaudí. No visit to Barcelona is complete without exploring the awe-inspiring La Sagrada Familia, Gaudí's magnum opus. Construction of this monumental structure began in 1882, and despite being under construction for over a century, it remains one of the most extraordinary and unfinished works of architecture in the world. Afterward, enjoy some free time to explore at your own pace. For those seeking more adventure, consider joining an optional tour to the beautiful Montserrat, a stunning mountain range and home to the famed Montserrat Monastery.

Day 3 Barcelona - La Roca Village - Zaragoza (B / D)

Spend some free time shopping at La Roca Village, the largest designer outlet in Spain. With over 150 premium brands offering incredible discounts, it's the perfect place to indulge in some retail therapy. In the afternoon, journey to Zaragoza to explore the Cathedral-Basilica of Our Lady of the Pillar, a magnificent Baroque cathedral built between the 17th and 18th centuries and dedicated to the Blessed Virgin Mary. Afterward, enjoy a leisurely walking tour through the charming old town of Zaragoza. Discover ancient Roman walls, the beautiful Plaza la Seo, and the iconic Puente de Piedra.

Day 4 Zaragoza - Madrid (B / D)

Depart for **Madrid**, the vibrant capital of Spain. Upon arrival, enjoy a panoramic tour of the city, passing by iconic landmarks such as the **Cibeles Fountain**, the **City Hall**, and the famous **Santiago Bernabéu Stadium**.

The highlight of your visit will be a tour of the **Royal Palace of Madrid**, the largest palace in Western Europe, where you can marvel at its stunning architecture and rich history.

Day 5 Madrid Free Day (B)

Free at leisure today. You may wish to join an optional tour to Toledo Old City and El Cortes Ingles, the largest shopping mall in Madrid.

Day 6 Madrid - Jaen - Granada (B / D)

Head south to the Andalusian region of **Granada**. On the way, make a stop at an **olive oil establishment**, where you'll learn about Spain's rich olive oil heritage. As the world's largest producer of olive oil, Spain offers a unique opportunity to taste a variety of oils and gain insight into the fascinating production process.



Day 7 Granada - Cordoba - Seville (B)

Visit the magnificent Alhambra Palace and Generalife Gardens in Granada. This is a stunning example of Nasrid architecture and landscaping, was once the summer residence of the sultans of Granada. Nestled on the slopes, this historical site, with its lush orchards and gardens, offers a glimpse into the past, showcasing the exquisite craftsmanship of Arab art. Particularly noteworthy is the ingenious use of water and vegetation, which not only enhances the aesthetic value of the space but also demonstrates the advanced understanding of the natural world during that era. Next, head to Cordoba to explore the Mezquita-Catedral de Cordoba, the world's only mosque-cathedral and one of the greatest masterpieces of Islamic architecture. Enjoy a walking tour of Córdoba's historic old town, and don't forget to make a photo stop at the charming Flower Alley. Finally, continue your journey to another beautiful Andalusian city, Seville.

Day 8 Seville - Lisbon (B / D)

Make a photo stop at **Plaza de España**, one of the most stunning examples of Spanish architecture. Built in 1928 for the Ibero-American Exposition of 1929, this lavishly decorated plaza has long been a highlight of the city. It also gained global fame as a filming location for Star Wars films. **Seville Cathedral** was designated a UNESCO World Heritage Site in 1987. Upon its completion in the early 16th century, Seville Cathedral surpassed Hagia Sophia as the largest cathedral in the world. Explore the captivating fusion of Moorish and Christian architecture as you visit Seville Cathedral and the **Giralda bell tower**. The cathedral's expansive nave and beautifully decorated chapels seamlessly blend with the iconic Giralda, a former minaret that now offers a unique climb, rewarding visitors with breathtaking views over the city. In the afternoon, In the afternoon, embark on a drive to Lisbon, the vibrant capital of Portugal.

Day 9 Lisbon (B / Portugese Egg Tart Snack)

Start your day with a guided tour of Lisbon. Make a photo-stop at the **Belém Tower**. Constructed between 1514 and 1520, stands as a testament to Portuguese identity and maritime history, the tower served as both a defense structure and a symbol of Portugal's powerful maritime empire. Make another photo-stop at the emblematic monument of Portugal's golden age, the **Discoveries Monument**. Erected in 1960 to commemorate the 500th anniversary of Prince Henry the Navigator's birth, the monument celebrates the contributions of Portuguese explorers. View the **Jerónimos Monastery** which was commissioned by King Manuel I in the late 15th century, the monastery was built to honor St. Mary of Belém and immortalize the memory of Prince Henry the Navigator. Enjoy some free time in the afternoon. You may wish to join an optional tour to Cabo Da Roca, Sintra and Cascais.

Day 10 Lisbon > Singapore (B)

Free at leisure until your transfer to the airport for your flight home.

Day 11 Singapore

Remarks * If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative. * During major events, accommodation may not be in the city mentioned. * Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.



GRANADA Alhambra Palace is one of the most famous monuments of Islamic architecture and one of the best-preserved palaces of the historic Islamic world.



CORDOBA Calleja de las Flores (Flower Alley), one of the most beautiful alleys in Cordoba's historic old town.



SEVILLE Plaza de Espana was built because of the Ibero-american Exhibition of 1929. An intricate architecture with painted ceramic benches representing all the provinces in Spain.





这个假期 带您踏上难忘的旅程,畅游伊比利亚半岛上最著名和珍贵的地标,涵盖六个联合国教科文组织世界遗产地。从巴塞罗那的圣家堂建筑奇迹、马德里皇宫宏伟景观,到安达卢西亚地区的生动文化,再到里斯本的贝伦塔历史遗迹,每个目的地都让您更接近定义西班牙和葡萄牙核心的丰富历史和永恒之美。

探索这片神奇土地的深厚遗产和多元文化,从罗马、穆斯林、犹太人到天主教的影响,欣赏精美的穆德哈尔建筑,深入了解使这一地区独特的迷人故事。您还将有机会发现当地的传统,包括橄榄油的制作过程,并享受一场美妙的橄榄油品鉴体验。

第 1 天 新加坡 🗡 巴塞罗那 (机上用餐)

在樟宜机场集合, 然后启程前往西班牙巴塞罗那, 开始您的伊比利亚假期。

第 2 天 巴塞罗那 (海鲜午餐)

从风景优美的<u>蒙胡伊克山顶</u>之旅开始您激动人心的一天,在那里您可以欣赏到巴塞罗那令人惊叹的天际线和地中海海岸线的壮丽全景。之后,继续游览这座城市,经过标志性地标,如雄伟的<u>哥伦布纪念碑</u>、别致的<u>格拉西亚大道</u>以及超现实主义建筑杰作巴特罗之家和米拉之家,所有这些都是由天才安东尼·高迪设计的。如果没有探索令人惊叹的<u>圣家堂</u>,巴塞罗那之旅就不算完整,这是高迪的代表作。这座宏伟的建筑始建于 1882 年,尽管已经建造了一个多世纪,但它仍然是世界上最非凡和未完成的建筑作品之一。下午时段,您可以自由活动。您可以考虑参加自费项目,游览美丽的蒙特塞拉特,这是一座令人惊叹的山脉,也是著名的蒙特塞拉特修道院的所在地。

第 3 天 巴塞罗那 - 拉罗卡村 - 萨拉戈萨 (早/晚餐)

前往<u>奥特莱斯拉罗卡村</u>购物,这里有超过 150 个高端品牌提供的折扣。下午,前往<u>萨拉</u> <u>戈萨</u>参观<u>圣母柱大教堂</u>,这是一座宏伟的巴洛克式大教堂,建于 17 世纪至 18 世纪之间,供奉圣母玛利亚。之后,您可以悠闲地步行游览迷人的萨拉戈萨老城区。探索古老的罗马城墙、美丽的广场拉塞奥和标志性的皮德拉石桥。

第 4 天 萨拉戈萨 - 马德里 (早/晚餐)

出发前往西班牙充满活力的<u>首都马德里</u>。抵达后,您可以享受城市全景之旅,途经标志性地标,如西贝莱斯喷泉、市政厅和著名的圣地亚哥伯纳乌球场。此次旅行的亮点将是参观<u>马德里皇宫</u>,这是西欧最大的宫殿,您可以在那里欣赏其令人惊叹的建筑和丰富的历史。

第 5 天 马德里自由活动日 (早餐)

今天自由活动。您可以参加自费项目游览托莱多古镇以及在马德里最大的购物中心 E Cortes Ingles 购物。

第 6 天 马德里 - 哈恩 - 格拉纳达 (早/晚餐)

向南前往安达卢西亚地区的<u>格拉纳达</u>。途中,在橄榄油店停留,您将在那里了解西班牙丰富的橄榄油历史。作为世界上最大的橄榄油生产国,西班牙提供了一个独特的机会来品尝各种橄榄油并深入了解迷人的生产过程。

第 7 天 格拉纳达 - 科尔多瓦 - 塞维利亚 (早餐)

参观格拉纳达宏伟的<u>阿尔罕布拉宫和赫内拉利费花园</u>。这是纳斯里德王朝建筑和景观的典范,曾是格拉纳达苏丹的夏宫。这座历史遗迹坐落在山坡上,拥有郁郁葱葱的果园和花园,让您一窥过去,展示阿拉伯艺术的精湛工艺。特别值得注意的是对水和植被的巧妙利用,这不仅提升了空间的审美价值,还展示了那个时代对自然世界的先进理解。接下来,前往<u>科尔多瓦</u>,探索<u>科尔多瓦清真寺</u>,这是世界上唯一的<u>清真寺</u>,也是伊斯兰建筑最伟大的杰作之一。享受科尔多瓦历史悠久的古镇的徒步之旅,别忘了在迷人的<u>花巷</u>停下来拍照留念。最后,继续您的旅程,前往另一个美丽的安达卢西亚城市,塞维利亚。

第 8 天 塞维利亚 - 里斯本 (早/晚餐)

在西班牙广场停留拍照,这是西班牙建筑最令人惊叹的典范之一。这座装饰华丽的广场建于 1928 年,为 1929 年的伊比利亚美洲博览会而建,长期以来一直是这座城市的一大亮点。它还作为星球大战电影的拍摄地而享誉全球。<u>塞维利亚大教堂</u>于 1987 年被指定为联合国教科文组织世界遗产。塞维利亚大教堂于 16 世纪初建成,超越圣索菲亚大教堂成为世界上最大的大教堂。参观塞维利亚大教堂和<u>吉拉达钟楼</u>,探索摩尔式和基督教建筑的迷人融合。大教堂宽敞的中殿和装饰精美的小教堂与标志性的吉拉达完美融合,吉拉达是一座前尖塔,让游客可以登上顶楼欣赏到城市的壮丽景色。下午,乘车前往葡萄牙充满活力的首都,里斯本。

第 9 天 里斯本 (早餐/葡萄牙蛋挞小吃)

从里斯本导览游开始您的一天。在<u>贝伦塔</u>拍照留念。该塔建于 1514 年至 1520 年间,是葡萄牙身份和航海历史的见证,既是防御工事,也是葡萄牙强大海上帝国的象征。在葡萄牙黄金时代的标志性纪念碑——<u>大航海家纪念碑</u>前拍照留念。该纪念碑于 1960 年为纪念航海家亨利王子诞辰 500 周年而建,旨在庆祝葡萄牙探险家的贡献。外观<u>热罗尼莫斯修道院</u>,该修道院由曼努埃尔一世国王于 15 世纪末下令建造,旨在纪念贝伦圣玛丽亚并永垂不朽航海家亨利王子。下午享受自由活动时间。您可以参加自费项目前往罗卡角、辛特拉和卡斯卡伊斯小镇。

第 10 天 里斯本 🎢 新加坡 (早餐)

自由活动, 直到您前往机场搭乘航班回家。

第 11 天 新加坡

注: *倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代。 *重大活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排。 *行程顺序如有更改,恕不预先告知。 *中文行程若出现出入,将以英文版本为依据。



6533 1788 www.hongthai.com.sg enquiries@hongthai.com.sg #02-121 PEOPLE'S PARK COMPLEX